
Referat fra FAU møte 18.11.2015 

Tilstede: 

Ane Stølen Guibert, Erik Dahl‐Paulsen, Marianne Kjøde, Kjersti Hodne, Erik H Steene, Gøril Brekken 

Oppedal, Anne Marie Fenstad, Edmond Wold Gaulen, Åge Skår, Gro Fauskanger, Marianne Larsen 

Rysjedal, Kristian Sletten, Camilla Brynestad, Therese Eliassen 

Rektor Truls Larsen var tilstede på deler av møtet 

 

Referat fra 27.10.2015 ble godkjent. Dette er sendt skolen og vil bli lagt ut på skolens nettsider. 

Rektor er til stede på møtet og første halvdel blir derfor brukt til å besvare og orientere om en del 

saker som har vært tema tidligere. 

Sak 1. Kvalitetsoppfølgning 2015/2016: ½ dag. FAU trenger ikke å være til stede eller forberede seg i 

den forbindelse. Kvalitetsoppfølgningen er ment til å følge opp blant annet skolens arbeid med sosial 

kompetanse og psykososialt læringsmiljø og klasseledelse og organisering. Skolen bruker dette som 

et virkemiddel for kvalitetsforbedring. 

Sak 2. Skolens jobber med en handlingsplan som beskriver skolens arbeid mot mobbing, hvordan de 

jobber for å øke sosial kompetanse og det psykososiale 

De har store prosjekt som for eksempel «ingen utenfor», men har også mindre enkeltvedtak 

skolen ønsker innspill fra FAU på handlingsplanen mot mobbing. Denne er under redigering av 

skolens administrasjon 

Sak 3. Brukerundersøkelser 

‐ Foreldreundersøkelsen: Spesielt to punkt hvor det er lavt score. Det er digital 

kompetanse og fysisk aktivitet. Skolen har i år fokus på kommunikasjon i en digital 

hverdag. Ikke bare teknisk, men også et arbeid med å få elevene til å tenke hva som skjer 

rundt det digitale. 

5, 6 og 7 trinn har i år 1 skoletime mer gym enn kravene tilsier. Dette er ikke på 

bekostning av øvrige fag, men kommer i tillegg. 

‐ Elevundersøkelsen: Bra tilbakemeldinger. Skolen er fornøyd med resultatet.  

‐ Begge skal være tilgjengelig på skolens nettsider 

‐ Skolen vil i 2015/2016 ha en «mobbeundersøkelse» Den er digital, i regi av Zero. Den 

holdes for barna fra 3 trinn og oppover 

 

Sak 4. Skolegudstjeneste i forbindelse med jul. Nye krav fra departementet sier at det nå må være 

påmelding til deltakelse ved skolegudstjenester. Elevene skal kunne få valget om å være med på 

gudstjenesten eller et alternativt opplegg for skolen. 



Sak 5. Innskjerpet kompetansekrav. Nye krav for undervisning i fagene norsk, engelsk og 

matematikk. Utfordrerne for skolen da det nå er faget som styrer hvem som underviser.  

Sak 6. Endringer i skolens administrasjon. Ny avdelingsleder 1‐3 trinn frem til sommeren. Hun heter 

Bodil Strømsnes. Synnøve skal jobbe på Eidsvåg frem til sommeren.  

Sak 7. SFO. Prøver å forbedre seg. Vanskelig med høyt fravær. Har slitt lenge, og det er vanskelig og 

snu. Skolen ønsker tydeligere tilbakemeldinger dersom det er saker man ikke er fornøyd med. 

Sak 8. Skinstø skole. Skolen har fått beskjed fra kommunen om å tømme bygningen på Skinstø. 

Skolens administrasjon melder at de får lite informasjon om videre bruk, men har fått opplyst at det 

ikke skal opprettes akuttmottak. 

Sak 9. Ønske om forlenget åpningstid av SFO: Aktuell FAU kontakt gir tilbakemelding til innmelder 

om rektors informasjon vedrørende de konsekvenser dette vil gi for det totale SFO tilbudet. Dersom 

det fortsatt er ønskelig at FAU ser på saken, så må det først gjøres undesøkelser for hvor mange 

dette er interessant for etc. Det synes å være få barn igjen sent på SFO om ettermiddagene, og det er 

kanskje tvilsomt at dette vil få flertall når konsekvensen er flere stengte langdager. Dette tas videre 

med til SU møte i desember.  

Sak 10. Refleksens dag. Denne arrangeres fredag 20.12.15. Åge, Edmund, Marianne og Gøril stiller.   

Sak 11. Skoledisco. Dato er ikke satt. Therese sjekker med representant fra fjorårets FAU etter 

oppsummering samt mulighet for DJ/lys og lydanlegg.  

Sak 12. Foreldrekveld «Barnevakten». Pia har sjekket en del med Barnevakten i forhold til hvilket 

opplegg de kan tilby og pris på dette. «Digital mobbing» kan være et mulig tema. Rektor er positiv og 

forteller at de har gode erfaringer fra sist gang dette ble arrangert. Han mener også at det vil være et 

godt supplement til skolens satsing på området. 

 

Neste møtet er satt til onsdag 13.01.16 kl 19.30.  

 

Referent:  Therese Eliassen  


